

## Proxy Form

### Dear Esteemed shareholders

The proxy form is not available, as the Extraordinary General Assembly Meeting will only be held remotely via modern technology means.

Accordingly, the Extraordinary General Assembly Meeting will be held through modern technology means, and accordingly we invite all shareholders of Arabian contracting company to use remote electronic voting via the website of Tadawulaty Service:

[www.tadawulaty.com.sa](http://www.tadawulaty.com.sa)

Note that registration in the Tadawulaty service and voting are available free of charge to all shareholders.

Please accept our deepest regards and appreciation

Arabian Contracting Services Company

## نموذج التوكيل

### السادة المساهمين الكرام

نموذج التوكيل غير متوفر حيث سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة غير العادية عن بعد عبر وسائل التقنية الحديثة.

وبناءً على ذلك سيتم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية بمشيئة الله تعالى عن طريق وسائل التقنية الحديثة، وعليه ندعو جميع مساهمي الشركة العربية للتعهدات الفنية إلى استخدام التصويت الإلكتروني عن بعد وذلك عبر الموقع الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي:

[www.tadawulaty.com.sa](http://www.tadawulaty.com.sa)

علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين.

وتقبلوا منا بالغ التحية والتقدير

الشركة العربية للتعهدات الفنية

If there are any enquiries, please contact the Investor Relations Department at:

Phone +966112716916  
Email [IR@al-arabia.com](mailto:IR@al-arabia.com)

ولمزيد من المعلومات أو للاستفسارات، يرجى التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عبر وسائل التواصل الآتية:

الهاتف +966112716916  
البريد الإلكتروني [IR@al-arabia.com](mailto:IR@al-arabia.com)